

Date: February 18, 2025.

برنامج التدريب التعاوني Cooperative Training Program

To Whom it May Concern

إلى من يهمه الأمر

Student Name اسم الطالب /ـة	Hasnaa Mubyder jlwee حسناء مبيدر جلوي	Gender الجنس	Female
UHB Student ID الرقم الجامعي	2223001434	National ID الهوية الوطنية	2209344981
Department القسم	Computer Science and Engineering (CSE)	Program / Major التخصص / البرنامج	Computer Science and Engineering (CSE)
Start & End Date of CO-OP تاريخ بداية ونهاية التدريب	Summer + 1st Semester	Duration of CO-OP فترة التدريب التعاوني	22-28 Weeks
Email البريد الإلكتروني	s2223001434@uhb.edu.sa	# Cell Phone رقم الهاتف	0559019209

We would like to inform you that the abovementioned person is a student at the University of Hafr Al Batin pursuing a bachelor's program in College of Computer Science and Engineering, and is expected to graduate within one year after CO-OP training.

To fulfil the requirements of the degree program and be granted a Bachelor's degree, all of our students are required to undertake Cooperative Training Program (CO-OP) at a public or private organization. We believe that undertaking the Cooperative Training Program will greatly contribute to the student's learning and develo66pment.

We therefore request you to consider our student to be offered an opportunity to train at your esteemed organization.

نفيدكم بأن الطالب/ة المذكور/ة أعلاه يتبع برنامج البكالوريوس في كلية علوم وهندسة الحاسب الآلي في جامعة حفر الباطن، ومن المتوقع أن يتخرج في غضون عام واحد بعد التدريب التعاوني.

ولإنهاء متطلبات البرنامج والحصول على درجة البكالوريوس، يتعين على جميع طلاب الكلية إجراء برنامج تدريب تعاوني (CO-OP) في مؤسسة عامة أو خاصة، والذي سيساهم بشكل كبير في تعزيز وتطوير مهارات التعلم لدى الطالب/ة وتطبيق ما تم تعليمه نظريا في الجامعة.

لذا نأمل منكم مساعدة الطالب/ة وذلك بمنحه فرصة للتدريب في مؤسستكم الموقرة.

شكرا لكم حسن تعاونكم.

Thank you for your collaboration.

Dr. Muhammad Akhlaq COOP Coordinator

College of Computer Science and Engineering

College Commer Science & Stell

Dr. Abdulrahman Alzahrani Dean

College of Computer Science and Engineering

في حال قبول الطالب/ة يرجى إرسال خطة التدريب ومعلومات الاتصال بالمشرف المباشر بالبريد الإلكتروني إلى cscoop@uhb.edu.sa

If you accept the student, please email the Training Plan and Direct Supervisor's contact information to cscoop@uhb.edu.sa

كما تسعد الكلية بتواصلكم واستقبال استقسار اتكم من خلال البريد الالكتروني: [ccse@uhb.edu.sa] أو الاتصال على الرقم: [0137205417]. The college will be pleased to contact you and receive your inquiries through the e-mail: [ccse@uhb.edu.sa] or the phone number: [0137205417].